

Testing and Certification Services for Lighting Products 照明產品檢測和認證服務

- Date 日期 : 14 / 10 / 2022 (Friday 星期五)
Time 時間 : 4pm – 4:45pm
Venue 地點 : The Forum, Hall 1, HKCEC
香港會議展覽中心 展覽廳 1, The Forum
Language 語言 : Cantonese 廣東話 (*Simultaneous Interpretation will not be provided 不設即時傳譯服務*)

Time 時間	Programme 程序表
3:50pm – 4pm	Registration 登記
4pm – 4:20pm	Sustainability Aspects for Lighting Products: Growing pressure and rising opportunities 照明產品的可持續發展: 挑戰與機遇 Mr Andy Leung, Assistant Sales Manager, Products Sales GCN, TÜV Rheinland 德國萊茵TÜV大中華區產品服務助理銷售經理 梁英揚先生 Q&A Session 問答環節
4:20pm – 4:40pm	Compliance and Standards you need to know before the import/export of lighting products” 照明產品出入口相關標準及測試須知 Mr Gary Yu, Senior Manager, Intertek Testing Services Hong Kong Ltd. 天祥公證行有限公司高級經理 虞勝麟先生 Q&A Session 問答環節

Organiser 主辦機構



Remarks 備註:

- Free admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限，先到先得。
- The Organiser reserve the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。

ABOUT THE SPEAKERS 講者簡介

Mr Andy Leung, Assistant Sales Manager, Products Sales GCN, TÜVRheinland
德國萊茵 TÜV 大中華區產品服務助理銷售經理 梁英揚先生



Mr Andy Leung has over 10-year experience in testing and certification industry with main focus on electrical and electronic products extending to supply chain sustainability.

梁英揚先生擁有超過 10 年測試和認證行業經驗，主要專注於電氣和電子產品，近年延伸至供應鏈可持續性。

Presentation abstract 演講簡介:

Manufacturing activities have led to the creation of waste, the usage of natural resources, and energy. High energy cost is hitting many countries. Brands and end users reveal sustainable product is more than just a trend. The presentation is designed to help enterprises across the entire value chain understand the fundamentals and drive sustainability.

製造活動會使用自然資源和能源，還會產生廢物，高昂的能源成本正在打擊許多國家。品牌和終端使用者揭示可持續產品不僅僅是一種趨勢。該研討會旨在幫助的企業了解基本面並推動可持續發展。

Mr Gary Yu, Senior Manager, Intertek Testing Services Hong Kong Ltd.
天祥公證行有限公司高級經理 虞勝麟先生



Mr Gary Yu is a seasoned professional in the testing and certification industry for over 18 years, possessing in-depth product compliance knowledge and profound expertise in lighting products. He is a member of IECCE-CTL ETL-11 and IEC CTL Working Group - WG 6 (Photobiological Safety). He is also an approved certifier and mandated reviewer of Safety (SEMKO, GS, CB, ETL) & Energy Efficiency in Hong Kong for the international standards in US and EU. Mr Yu is involved in the development of reliability, photometry and energy efficiency of LED testing (e.g. IEC 62471, US Energy Star, EU ErP Directive, etc.), and provides advisory and consultancy services to manufacturers, local organizations and government agencies regarding the safety and energy efficiency issues of lighting product application, design and development.

虞勝麟先生在測試及認證行業擁有超過 18 年的豐富經驗，尤其在照明燈具等產品的法規及測試標準方面擁有深厚的專業知識。他是 IECCE-CTL ETL-11 和 IEC CTL 工作組 WG 6（光生物安全）成員。他同時也是美國及歐盟國際標準認證的安規（SEMKO, GS, CB, ETL）和能效之認可及授權審核員。虞先生除積極參與 LED 測試的可靠性、光度測量及能效之開發工作（例如 IEC 62471、美國能源之星、歐盟 ErP 指令等）外，也持續為製造商、本地組織和政府機構提供諮詢和顧問服務，以解決照明產品之應用、設計和開發的安全和能源效率問題。

Presentation abstract 演講簡介:

From indoor to outdoor, the lighting industry is constantly expanding and developing in different applications, including luminaires, electric signs, decorative products, flashlights, garden lamps and horticultural lighting. The presentation will discuss the latest key regulations and industry standards suppliers, manufacturers and buyers should consider when deciding to export different lighting products to the major markets including North America, Europe, and Asia. The presentation will also introduce lighting product related testing, inspection, and certification services available in Hong Kong.

從室內到戶外，照明產品及其系統在不同的應用範疇持續發展，包括燈具、燈牌、裝飾產品、手電筒、花園用燈和園藝照明。本研討會將介紹供應商、製造商及買家在考慮將不同的燈具產品出口到北美、歐洲及亞洲等市場時應考慮的最新法規和行業標準。是次演講亦會介紹 intertek 香港在照明產品方面的相關測試、檢驗及認證服務。